

花みくじ/Hana-mikuji (Flower fortune)/花神签/花神签

No.1 さくら / Sakura / 櫻花 / 櫻花

さくらが表す言葉は「精神の美」です。	The word for Sakura represents is "beauty of spirit".	櫻花的花語是 "精神之美"。	櫻花的花語是 "精神之美"。
思いやりと誠実さを持ち、感謝を忘れずに、知識と教養を磨き、常にポジティブな態度を心がけることで、あなたの道は大きく開けるでしょう。	Be considerate and sincere, be grateful, improve your knowledge and education, and always keep a positive attitude, and you will be well on your way.	體貼真誠，心懷感恩，提升知識素養，始終保持正向積極的心態，你就會一路順風。	体贴真诚，心怀感恩，提高知识素养，始终保持积极向上的心态，你就会一路顺风。
伊豆ハニーソープ	IZU HONEY SOAP	伊豆蜂蜜皂	伊豆蜂蜜皂
竜宮窟	Ryugu Sea Cave	龍宮洞	龙宫洞

No.2 水仙 / Daffodil / 水仙花 / 水仙花

水仙が表す言葉は「自己愛」です。	The word for Daffodil represents is "self-love".	水仙花的花語是 "自愛"。	水仙花的花語是 "自愛"。
自らの能力を信頼し自信と誇りを持って行動すれば、物事が良い方向に進むでしょう。但し、おごらずに他人を尊重することも必要です。	If you trust your own abilities and act with confidence and pride, things will move in the right direction. However, it is also necessary to respect others.	如果你相信自己的能力，並以自信和自豪的態度行事，事情就會朝著正確的方向發展。但是，也要尊重他人。	如果你相信自己的能力，并以自信和自豪的态度行事，事情就会朝着正确的方向发展。但是，也要尊重他人。
下田須崎産ところてん	Tokoroten produced in Shimoda-Suzaki	下田崎的白涼粉	下田崎的白凉粉
恵比須島	Ebisu Island	惠比壽島	惠比寿岛

No.3 菜の花 / Canola flower / 油菜花 / 油菜花

菜の花が表す言葉は「快活」です。	The word for Canola flower is "vivacious".	油菜花的花語是 "活潑"。	油菜花的花語是 "活潑"。
生き生きとして物事にこだわり過ぎない元気な姿は周囲にパワーを与えます。どんな時で	A lively and energetic appearance that is not overly concerned	活潑好動、不拘小節的樣子會為周遭的人帶來力量。請記住，無論何時都	活泼好动、不拘小节的样子会给周围的人带来力量。请记住，无论何时都

も自然な笑顔を忘れずにしましょう。	about things gives power to those around you. Remember to smile naturally at all times.	要保持自然的微笑。	要保持自然的微笑。
山田鯉節店のカツオ節	Yamada Katsuobushi Store's dried bonito flakes	山田勝壽司店の鰹魚片	山田胜寿司店的鰹鱼片
入田浜	Irita Beach	入田海灘	入田海灘

No.4 スミレ / Violet / 紫羅蘭 / 紫罗兰

スミレが表す言葉は「小さな幸せ」です。	The word for Violet is "small happiness".	紫羅蘭的花語是 "小幸福"。	紫罗兰的花语是 "小幸福"。
目の前にある好きなものを愛でたり、季節のうるおいなどを感じましょう。慌ただしい日常に埋もれていた幸せをもう一度思い出してみてください。	Love the things you love that are right in front of you, or feel the ooze of the seasons, etc. Recall once again the happiness buried in your hectic daily life.	愛你所愛的事物就在眼前，或是感受四季的盎然生機等。再次喚起埋藏在忙碌日常生活中的幸福。	爱你所爱的事物就在眼前，或者感受四季的盎然生机等。再次唤起埋藏在忙碌日常生活中的幸福。
下田キンメコロッケ	Shimoda Kinme Croquette	下田金味炸丸子	下田金味炸丸子
日帰り温泉	Day Trip Hot Spring	温泉一日遊	温泉一日游

No.5 桃 / Peach / 桃 / 桃

桃が表す言葉は「気立ての良さ」です。	The word for Peach is "good-naturedness".	桃の花語は "善意"。	桃的花语是 "善意"。
他人の感情や立場に配慮し、思いやりを持って接してみましょう。周囲の人々との関係が円滑になることで、素敵な雰囲気が生まれるでしょう。	Be considerate and considerate of others' feelings and positions. A wonderful atmosphere will be created as your relationships with those around you become smoother.	要體諒他人的感受和立場。您與周圍人的關係會變得更加融洽，從而營造出一種美好的氛圍。	要体谅他人的感受和立场。您与周围人的关系会变得更加融洽，从而营造出一种美好的氛围。
下田ミルクもち	Shimoda Milk Mochi	下田牛奶麻糬	下田牛奶麻糬
和歌の浦遊歩道	Wakanoura Promenade	和歌之浦長廊	和歌之浦长廊

No.6 ビヨウヤナギ / Willow / 金絲桃 / 金丝桃

ビヨウヤナギが表す言葉は「多感」です。	The word that the Willow represents is "multisensory".	金絲桃的花語是 "多感官"。	金丝桃的花语是 "多感官"。
感情に振り回されて疲れることもあるけど、感情の豊かさは人生を彩ります。自分の心と正直に向き合うことで人生が好転します。	It can be exhausting to be swept up in emotions, but emotional richness colors our lives. Facing your heart honestly will turn your life around.	被情緒淹沒可能會讓人疲憊不堪，但豐富的情緒卻能為我們的生活增添色彩。誠實地面對自己的內心，會讓你的生活發生轉變。	被情绪淹没可能会让人疲惫不堪，但丰富的情绪却能为我们的生活增添色彩。诚实地面对自己的内心，会让你的生活发生转变。
日新堂菓子店のマドレーヌ	Madeleines from Nisshindo Confectionery	日新堂糕點店的瑪德琳蛋糕	日新堂糕点店的玛德琳蛋糕
ペリーロード	Perry Load	佩里之路	佩里之路

No.7 ギンヨウアカシア / Acacia Gentian / 銀杏 / 银杏

ギンヨウアカシアが表す言葉は「友情」です。	The word that Acacia Gentian represents is "friendship".	銀杏の花語は "友誼"。	银杏的花语是 "友谊"。
互いの信頼と尊重を忘れずに、苦難を助け合い、喜びを分かち合いましょ。行き違ふこともあります、変わらぬ信念を持ち続けることが重要です。	Remember to trust and respect each other, to help each other through hardships and share joys. It is important to maintain our unchanging beliefs, even though we may cross paths at times.	記得要互相信任、互相尊重、互相幫助、共度難關、共享歡樂。重要的是，即使我們有時會有交集，也要保持我們不變的信念。	记住要相互信任、相互尊重、相互帮助、共度难关、共享欢乐。重要的是，即使我们有时会有交集，也要保持我们不变的信念。
金目鯛スモークボーン	Smoked Bone of Shimoda Kinme	下田金目燻骨	下田金目熏骨
弁天島	Bentenjima	弁天島	弁天岛

No.8 ニオイバンマツリ / Nioiban Matsuri / 番茉莉 / 番茉莉

ニオイバンマツリが表す言葉は「熱心」です。	The word Nioiban Matsuri represents is "eagerness".	番茉莉的花語是 "熱情"。	番茉莉的花语是 "热情"。
自分の目標や興味に向かっ	Work as hard as you	為實現自己的目標和興趣	为实现自己的目标 and 兴趣

て全力で取り組んでみましょう。周囲の人々に影響を与え、共感を呼び起こし、成功への道が近くなるでしょう。	can toward your own goals and interests. You will influence and inspire empathy in those around you, and you will be closer to success.	而努力奮鬥。你會影響周遭的人，激發他們的共鳴，從而離成功更進一步。	而努力奋斗。你会影响周围的人，激发他们的共鸣，从而离成功更近一步。
夏みかんシャーベット	Summer Orange Sherbet	夏橙雪糕	夏橙雪糕
高根山	Mt. Takane	高根山	高根山

No.9 シャガ / Shagga / 射乾 / 射干

シャガが表す言葉は「私を認めて」です。	The words that Shagga represents are "acknowledge me".	射乾的花語是 "認可我"。	射干的花語是 "认可我"。
ありのままのあなたを認めて欲しいという想いは誰しもが持っています。あなたの想いを表現することで、受け止めてくれる人が現れるでしょう。	Everyone has the desire to be accepted as you are. By expressing your feelings, you will find someone who will accept you.	每個人都有被接納的慾望。透過表達自己的感受，你會找到願意接納你的人。	每个人都有被接納的渴望。通过表达自己的感受，你会找到愿意接纳你的人。
金目バーガー	Kinme Burger	金梅漢堡	金梅漢堡
下田富士	Mt. Shimoda-Fuji	下田富士	下田富士

No.10 紫陽花 / Hydrangea / 繡球花 / 绣球花

紫陽花が表す言葉は「清澄」です。	The word that Hydrangea represents is "clarity".	繡球花的花語是"清晰"。	绣球花的花語是"清晰"。
邪念や混乱を持たず、心穏やかに過ごすことを心がけましょう。精神の安定から平和な日常と充実した生活を過ごすことができるでしょう。	Try to keep a peaceful mind, free from evil thoughts and confusion. From mental stability, you will have a peaceful daily life and a fulfilling life.	努力保持平和的心態，遠離邪念和困惑。有了穩定的心態，你就會有平靜的日常生活和充實的人生。	努力保持平和的心态，远离邪念和困惑。有了稳定的心态，你就会有平静的日常生活和充实的人生。
開国キャラメル	Kaikoku Caramel	海國焦糖	海国焦糖
下田公園	Shimoda Park	下田公園	下田公園

No.11 アメリカフヨウ / American antelope / 芙蓉葵 / 芙蓉葵

アメリカフヨウが表す言葉は「日ごとの美しさ」です。	The word represented by the American antelope is "the beauty of each day."	芙蓉葵的花語是 "每一天的美麗"。	芙蓉葵的花語是 "每一天的美麗"。
日常生活の中で起こる小さな喜びや感動、人間関係や自然の美しさに目を向けることで、あなたの人生はより充実したものになるでしょう。	By focusing on the small joys and emotions that occur in daily life, the beauty of human relationships and nature, your life will be more fulfilling.	專注於日常生活中的小喜悅和小情緒，關注人際關係和自然之美，您的生活將更加充實。	关注日常生活中的小喜悅和小情緒，关注人际关系和自然之美，您的生活将更加充实。
開国下田紅茶	Kaikoku Shimoda Tea	海國下田茶	海国下田茶
はまぼうロード	Hamabo Road	濱波路	滨波路

No.12 曼珠沙華 / Manjushage / 石蒜 / 石蒜

曼珠沙華が表す言葉は「再会」です。	The word that Manjushage represents is "reunion".	石蒜的花語是 "團聚"。	石蒜的花語是 "團聚"。
あなたの思い出に残る疎遠になった人に連絡を取ってみましょう。以前の絆や繋がりを再確認でき、新しい素敵な思い出が生まれるでしょう。	Reach out to those estranged people in your life who remain in your memories. You will be able to reconfirm previous ties and connections and create new and wonderful memories.	與那些在你生命中疏遠、但仍留在你記憶中的人接觸。您將能夠重新確認以前的聯繫和紐帶，並創造新的美好回憶。	与那些在你生命中疏远、但仍留在你记忆中的人接触。您将能够重新确认以前的联系和纽带，并创造新的美好回忆。
金目鯛の炙り寿司	Searing Kinme Sushi	金目壽司	金目寿司
了仙寺	Ryosen Temple	龍泉寺	龙泉寺

No.13 ランタナ / Lantana / 蘭天 / 兰天

ランタナが表す言葉は「心変わり」です。	The word Lantana represents is "change of heart".	蘭天的花語是"改變心意"。	兰天的花語是"改變心意"。
物事がうまく進んでいないときは、一度立ち止まって周囲をみてみましょう。冷静な心で道筋を再考することで、状況	When things are not going well, stop and look around you. By reconsidering your	當事情不順利時，停下來看看周圍。以平和的心態重新考慮自己的道路，情況就會好轉。	当事情不顺利时，停下来看看周围。以平和的心态重新考虑自己的道路，情况就会好转。

は好転するでしょう。	path with a calm mind, the situation will improve.		
ガトーハリス	Gateaux Harris	加托-哈里斯	加托-哈里斯
ハリスの小径	Harris's Promenade	哈里斯小巷	哈里斯小巷

No.14 ノボタン / Novotin / 諾沃丁 / 诺沃丁

ノボタンが表す言葉は「平静」です。	The word that Novotin represents is "calmness".	諾沃丁的花語是 "平靜"。	诺沃丁的花语是 "平静"。
内面の穏やかさを保ち、周囲の動揺にも動じることなく、物事を冷静に判断し前進することで、日々の生活に安定をもたらすでしょう。	By maintaining inner calmness, being unperturbed by the upheavals around you, and making calm judgments about things and moving forward, you will bring stability to your daily life.	保持內心的平靜，不為周圍的動盪所擾，冷靜地判斷事物並勇往直前，就會為日常生活帶來穩定。	保持內心的平靜，不為周圍的動盪所擾，冷靜地判斷事物並勇往直前，就會給日常生活帶來穩定。
TUTi 下田イラスト	TUTi Shimoda Illustration	下田 TUTI 插圖	下田 TUTI 插图
雁島	Ganjima	雁島	雁島

No.15 蠟梅 / Wax Plum / 臘梅花 / 腊梅花

蠟梅が表す言葉は「慈しみ」です。	The word Wax Plum represents is "compassion".	臘梅花的花語是 "慈悲"。	腊梅花的花语是 "慈悲"。
周囲の人々に温かな愛情を注ぐことによって、彼らの心を和らげるでしょう。あなたの優しさが、人と人の繋がりをより豊かにします。	By extending warmth and affection to those around you, you will ease their hearts. Your kindness will enrich the connections between people.	向周圍的人傳遞溫暖和愛意，會讓他們的心靈得到慰藉。你的善意將豐富人與人之間的連結。	向周圍的人傳遞溫暖和愛意，會讓他們的心靈得到慰藉。你的善意將豐富人與人之間的聯繫。
開国どら焼き	Kaikoku Dorayaki	開國銅鑼燒	开国铜锣烧
まどか浜海遊公園	Madogahama Seaside Park	下田馬道浜海遊公園	下田马道滨海游公园

No.16 アロエ / Aloe / 蘆薈 / 芦荟

アロエが表す言葉は「健康」です。	The word that Aloe represents is "health."	蘆薈的花語是 "健康"。	芦荟的花语是 "健康"。
生活の中で心がける健康的な習慣の継続により、あなたの体と心に活力が加わり、万事においてポジティブな結果をもたらすでしょう。	The continuation of healthy habits that you keep in mind in your life will add vitality to your body and mind and bring positive results in all things.	在生活中保持健康的生活習慣，將為您的身心增添活力，並為所有事情帶來積極的結果。	在生活中保持健康的生活习惯，将为您的身心增添活力，并为所有事情带来积极的结果。
おふくろまんじゅう	Ofukuro Manjū	母親的萬壽	母亲的万寿
湯の華小路	Yunohana street (Rendaiji)	汤之花小路	汤之花小路

No.17 ツワブキ / Tsuwabuki / 椿 / 椿

ツワブキが表す言葉は「先見の明」です。	The word that Tsuwabuki represents is "foresight".	椿の花語是"先見之明"。	椿的花语是"先见之明"。
少し先の未来を見て行動してみましょう。未来を意識過ごすことで、洞察力や判断力が磨かれ、あなたの人生を盤石なものにするでしょう。	Let's look a little further into the future and act accordingly. Spending time with an awareness of the future will sharpen your insight and judgment, and will make your life more solid.	讓我們把目光投向未來，並採取相應的行動。花時間去感知未來，會讓你的洞察力和判斷力更加敏銳，也會讓你的生活更加踏實。	让我们把目光投向未来，并采取相应的行动。花时间去感知未来，会让你的洞察力和判断力更加敏锐，也会让你的生活更加踏实。
シーズニングソルト	Seasoning Salt	調味鹽	调味盐
アケゴコロ	Akegokoro	Akegokoro.	Akegokoro.

No.18 万両 / Manryo / 萬曆 / 万历

万両が表す言葉は「陰徳」です。	The word Manryo represents "Yin-dekoku" (virtue in the negative).	萬曆的花語是 "陰德"。	万历的花语是 "阴德"。
人の目に映らない場所でこそ、個人の人格が現れます。内面の人格を意識して行動することで、あなたの魅力はさ	It is in situations that are not visible to the human eye that an individual's personality	一個人的個性正是在肉眼看不見的情況下顯現出來的。透過了解自己的內在	一个人的个性正是在肉眼不可见的情况下显现出来的。通过了解自己的内在个性来行事，你的魅力将

らに磨かれるでしょう。	emerges. By acting with an awareness of your inner personality, your attractiveness will be further refined.	個性來行事，你的魅力將得到進一步的提升。	得到进一步的提升。
金目鯛味噌汁	Miso soup with Kinme	金目鯛魚味噌湯	金目鲷鱼味噌汤
開国下田みなと	Kaikoku Shimoda Minato	下田港	下田港

No.19 クローバー / Clover / 三葉草 / 三叶草

クローバーが表す言葉は「約束」です。	The word represented by Clover is "promise".	三葉草的花語是 "承諾"。	三叶草的花语是 "承诺"。
約束を守ることは、個人的な品格や信念の現れです。これからの約束はもちろん、過去に交わした約束についても振り返って果たしてみましよう。	Keeping a promise is a manifestation of personal dignity and conviction. Let us look back and fulfill the promises we have made in the past as well as the promises we will make in the future.	信守承諾是個人尊嚴和信念的體現。讓我們回顧過去，履行過去的承諾，也履行未來的承諾。	信守承诺是个人尊严和信念的体现。让我们回顾过去，履行过去的承诺，也履行未来的承诺。
黒船ソフト	Kurofune Ice Cream	黒船冰淇淋	黒船冰淇淋
爪木崎灯台	Tsumeki Cape	妻子木崎燈塔	妻木崎灯塔

No.20 ユリ / lily / 百合花 / 百合花

ユリが表す言葉は「威厳」です。	The word represented by the lily is "dignity".	百合花的花語是 "尊嚴"。	百合花的花语是 "尊严"。
困難な状況に直面しても、冷静なさを保ち、積極的にリーダーシップを発揮し、他者に良い影響を与えることができるよう努力しましょう。	When faced with a difficult situation, maintain your composure, take a proactive leadership role, and strive to influence others in a positive way.	當遇到困難時，要保持冷靜，並積極發揮領導作用，並努力以正面的方式影響他人。	当遇到困难时，要保持冷静，积极发挥领导作用，努力以积极的方式影响他人。
黒船マシュー	Black Ship sake	黒船馬修	黒船马修
白浜神社	Shirahama Shrine	白濱神社	白滨神社

